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Opět se můžeme pohybovat jen na tenkém ledě spekulací. Veřejně dostupné informace nejsou
(resp.já o nich nevím). Můžeme tedy spekulovat o tom, zda Šmak ještě někdy bude otevřen,
zda Holba bude nebo nebude pokračovat v pronájmu tohoto zařízení od města, jestli Holba
nechce a město chce nebo naopak, zda se podaří někoho sehnat aspoň na organizaci plesů a
dalších tradičních akcí ve Šmaku. Může také být, že už to je většině lidí ve městě úplně
lhostejné.

  

Ani v Kosmonoském zpravodaji, ani na webu města (a to jsem zadal do vyhledávače "U
Šmaku", "Šmak", "Holba") nic není, Takže občane - zjisti si "nějak" sám, zda je či bude
restaurace U Šmaku otevřená, nebo zda se tradiční ples školy, Sokola nebo hasičů letos bude
nebo nebude konat. Vzhledem ke tmě, která každý večer ve Šmaku panuje, nic nenasvědčuje
tomu, že by se plesy a zábavy v letošní zimě měly konat. Sokolové sice v Kosmonoském
zpravodaji avizují ples Sokola, ale nejdále s informovaností jsou asi stránky kosmonoské školy:
ty jasně říkají, že (úspěšná) školní diskotéka a ples SRPŠ se v roce 2015 nekonají.

      

Asi není na místě věřit na zázraky. Neměli-li zastupitelé opakovaně po dlouhá léta odvahu
Šmak prodat (aby v něm nevznikla ubytovna / hanbinec / vietnamská tržnice, a aby spolky měly
kde pořádat své plesy), bude teď město nákladně udržovat v životě něco, co už nikdy nebude
žít plnohodnotným životem. Ale třeba to tak není. Třeba se zítra podepíše smlouva, ve Šmaku
se zase rozsvítí a sejdeme se na plese. Možné také je, že starosta Müller spolu s radním
Masarčíkem dokončují na podzim avizovaný "projekt", který promění Šmak v kulturní, muzejní a
informační stánek města. Modří již možná vědí, my ostatní si počkáme, že?
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